



SmeC

(Shire medical education Complex)

Sinugdanan ug katapusan sa Libreng edukasyon! Ang libreng edukasyon naggamit sa CG NATm!



Nagsugod kini: SIYA gikan sa edad '0-9', SIYA gikan sa edad '0-16' ug Seniors gikan sa edad '63 pataas hangtod sa katapusan. Ang pagtambong sa SmeC kay mandatory para sa She's conceiving, hangtod ang mga bata makahuman sa pagtungha sa SmeC. Ang SmeC usa ka agianan sa karera alang lamang sa SIYA (mga inahan)! Ang matag SmeC adunay 'Pagtapok'.

Libre nga Edukasyon sa SmeC: Ang mga bata motambong 6 ka adlaw sa usa ka semana gikan sa 1 ka oras human sa pagsubang sa adlaw ngadto sa 1 ka oras sa dili pa mosalop ang adlaw. Ang mga bata gihatagan og tabon sa tanan, mga sapin sa tiil, materyal nga pang-edukasyon, pagkaon ug ilimnon. Pahuway sila, nangaligo (Bag-ong natawo nga club), ang uban kay naligo.

Ang mga inahan motambong 6 ka adlaw sa usa ka semana gikan sa 1 ka oras human sa pagsubang sa adlaw ngadto sa 1 ka oras sa dili pa mosalop ang adlaw (nakakuha sila ug 3 ka oras nga pahulay). Ang mga inahan gihatagan og tabon sa tanan, sapot sa tiil, pagkaon, ilimnon ug sweldo (1 xwmw). Makaligo. **Hinumdomi!** Sa pagbiya, ang mga Nanay ug mga Anak nag-ilis. Ang tanan nga gihatag magpabilin. Walay trabaho sa balay.

Edad 0-2: bag-ong natawo (lalaki, babaye) mitambong uban sa iyang inahan a SmeC: Bag-ong natawo nga club' 6 ka adlaw sa usa ka semana. Bag-ong natawo sa pagkompleto sa tuig 2 makadawat 'Bag-ong natawo nga club Diploma' Ang mga inahan nga nakakompleto sa 280 ka oras nga pagkat-on ug pagtudlo sa club makadawat: Tuig 1 nga Apprenticeship 'SmeC' Certificate'

Edad 3-9: mga lalaki, mga babaye (Mga iskolar) pagtambong 6 ka adlaw sa usa ka semana nga nagkasagol nga klase (coed) SmeC: Basic School' Ang mga iskolar sa pagkompleto sa tuig 9 makadawat 'Basic School Diploma'. Ang mga inahan nga nakakompleto sa 140 ka oras nga pagkat-on ug pagtudlo sa Basic School makadawat: Tuig 2 nga apprenticeship 'SmeC' Certificate'

Edad 10-14: mga babaye (Mga iskolar) pagtambong og 6 ka adlaw sa usa ka semana nga mga babaye lamang nga klase sa 'SmeC: Girl's only School'. Ang mga iskolar sa pagkompleto sa tuig 14 makadawat 'Girl only nga School Diploma' Ang mga inahan nga nakakompleto sa 140 ka oras nga Girl only School pagkat-on, pagtudlo makadawat: 'Sertipiko sa Trade sa Edukasyon sa Medikal'.

Edad 15-16: mga babaye (Mga iskolar) pagtambong 6 ka adlaw sa usa ka semana nga bayad (1 x wmw) mga klase sa 'SmeC: Kolehiyo sa Pamilya'. Ang mga iskolar sa pagkompleto sa tuig 16 nakadawat 'Diploma sa Kolehiyo sa Pamilya'

62 ka tuig tigulang Siya nagtudlo: Iyang gipasa ang mga kasinatian sa kinabuhi ngadto sa sunod nga henerasyon (gibayad 3 x wmw) sa Kolehiyo sa Pamilya.

Edad 63 o labaw sa senior nga Siya, Siya (co-ed) edukasyon anaa sa SmeC: Senior Activity Club'.

Ang iyang career path: **SmeC Manager**

* **Basic:** Pagkahuman sa usa ka pag-abli, gipasiugda sa seniority!

Human makompleto niya ang usa ka '**Balaan nga Kasal**' Kontrata'. Naay '**Medikal, Education Trade Certificate**'. Nagsugod siya sa pagtrabaho isip '**Nars**' (wmw2).

Pagkahuman sa 1 ka tuig nga kasinatian sa trabaho ingon '**Nars**' kwalipikado* nga mahimong '**Senior-Nurse**' (wmw3).

Human sa 1 ka tuig nga kasinatian sa trabaho ingon '**Senior Nurse**' kwalipikado nga makatambong sa '**PHeC / Technical College**' nga kita '**Sertipiko sa Superbisor**'. Kung naay opening nga gi-promote* sa '**tunga nga asawa**' (wmw4).

Human sa 1 ka tuig nga kasinatian sa trabaho ingon '**tunga nga asawa**' kwalipikado nga makatambong sa '**PHeC / Leadership College**' nga kita '**Diploma sa Lider**'. Kung naay opening nga gi-promote* sa '**Medikal**' (wmw5).

Human sa 1 ka tuig nga kasinatian sa trabaho ingon '**Medikal**' kwalipikado nga makatambong sa '**PHeC / Leadership College**' nga kita '**Diploma sa Manager**'. Kung naay opening nga gi-promote* sa '**Matron**' (wmw6).

Human sa 1 ka tuig nga kasinatian sa trabaho ingon '**Matron**' kwalipikado nga makatambong sa '**PDEc Leadership Camp**' nga kita '**Administrator Degree**'. Kung naay opening nga gi-promote* sa '**SmeC Manager**' (wmw7). Apil sa '**Provincial Adviser pool**'.

SmeC glossary

06.1.7. Edukasyon adlaw **Pagsaulog**

12.1.7. Maayong panglawas adlaw **Pagsaulog**

Apil sa mga selebrasyon sa **Fun Day**.



SmeC mao ang sentro sa komunidad nga nagpuyo sa kadaghanan Siya mogugol sa kadaghanan sa ilang mga kinabuhi didto. Siya ug ang mga bata kinahanglan nga makig-uban aron mabuhi sa ilang hingpit nga potensyal. Boluntaryo ang mga tigulang! Ang komunal nga nagpuyo mao ang komunidad nga nagpadako sa mga bata kaysa mga indibidwal.

Siya Nagsugod na sa pagtambong sa '**SmeC** para sa mga kalihokan sa prenatal. (**Hinumdomi!** Wala siyay labot) Gikan sa 3 ka semana sa wala pa matawo pataas Siya nagtambong sa **SmeC** kada adlaw. Kini nagpadayon human sa pagpanganak. Moapil siya sa **SmeC** hangtod ang tanan niyang mga anak makahuman sa ilang pagtungha didto. Unya siya magsugod sa usa ka karera. Makatapos na siya og Apprenticeship (**Sertipiko sa Trade sa Edukasyon sa Medikal**). Motambong siya sa '**SmeC**' Gatherings. Sa kadugayan motambong Siya **Senior Activity Club**.

SmeC libre nga medikal nga edukasyon bahin sa **Custodian Guardian** nga komunidad!

Ang edukasyon usa ka kolaborasyon tali sa mga ginikanan, magtutudlo ug mga medik. Naglakip kini sa Libre nga edukasyon, Libre nga kahimsog ug mga Apprenticeship. Dili, homework! Dili, edukasyon nga dili gobyerno! Dili, Unibersidad!

1. Pagkat-on, sa diha nga makasabut, magsugod sa pagtudlo. Sa libre nga edukasyon ang paspas nga mga estudyante nagtudlo sa hinay nga mga estudyante. Sa trabahoan ang eksperyensiyadong trabahante nagbansay sa mga bag-ong nangabot. Sa balay, ang mga apohan nagtudlo sa mga bata, mga apo. Ang mga ginikanan nagtudlo sa mga bata.

Ebolusyon (igo nga igo alang sa 1 Dios) nag-uswag pinaagi sa pagtukod sa kasamtangan ug dayon paghimo og bag-o. Ang pagbasa sa usa ka maayong piraso sa sinulat nagdasig sa hunahuna sa pagbayaw sa salabutan sa usa ka tawo ngadto sa taas nga sukdanan sa orihinal. Ang paghunong niini nga panghunahuna aron magkonsentrar sa pagsulat pag-usab usa ka kasarangan nga pag-usik sa oras sa edukasyon. Pagmaalmon, 'Plagiarize'.

Buluhaton sa balay mao ang labing dili matinud-anon ug walay pulos nga matang sa pagkat-on o pagtudlo. Ang usa ka Scholar ubos sa pressure gikan sa mga pagkabalda, pagkawalay alamag, mga higala, mga ginikanan, linya sa panahon... Most homework dili buhaton sa scholar nga gi-assess ug gigrado. Ang buluhaton sa balay tungod sa pagkadili matinud-anon niini walay kapuslanan ug makapahisalaag alang sa pagtimbang-timbang. Ang mga ginikanan ug mga magtutudlo nagsuporta sa homework, nagsuporta sa pagpanikas, pagkadili matinuoron. **Walay homework!**

Pagtimbang-timbang: Gikinahanglan aron mahimo ang Teach and Learn nga mapuslanon ug epektibo.

Ang iskolar gi-assess alang sa mga buluhaton sa pagsabot nga nahuman sa klase. Sa matag higayon nga makompleto ang usa ka module sa pagtuon, ang mga iskolar makakuha mga buluhaton aron masusi ang pagsabut. Ang mga buluhaton sa pagsabot nahuman sa klase. Ang pass rate kay 70% nga pagsabot. Usa ka mapakyas ug ang eskolar kinahanglan nga sublion ang pagtuon-module hangtod nga makapasar. Ang module ra ang kinahanglan nga balikon dili sa tibuok tuig.

Walay final year Assessment o final exam (walay pulos nga kalihokan). Ang assessment kay para lang sa matag module, dili para sa accumulated modules. Kung ang usa ka Scholar nakapasar sa tanan nga set modules usa ka Course Certificate ang gi-isyu.

Sme Cadunay kampanilya. Kada adlaw sa pagsubang sa adlaw, 'Udto', 'Pagsalop sa adlaw' mobagting kini sulod sa 1 ka minuto. Kini nga tugtog nagsaulog **1 Dios** naghatag kanato ug kahayag sa adlaw pinaagi sa kahayag sa adlaw. Mga adlaw 1-6 (semana sa trabaho), 1 ka oras human sa pagsubang sa adlaw, 1 ka oras sa dili pa mosalop ang kampana motingog sulod sa 2 ka minuto. Pagsugod ug pagtapos sa trabaho sa pagsenyas. Ika-7 nga adlaw (Kasadya nga Adlaw) 1 ka oras human sa pagsubang sa adlaw ug 1 ka oras sa dili pa mosalop ang kampana motingog sulod sa 3 minutos. Gitugotan kini **1 Dios** ug ang komunidad nahibalo nga adunay a **'Pagtapok'**.

